
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 415 af 22. januar 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Jeanette Rose Hansen 

  

17. februar 2015 
J.nr. 15-0237140 
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Offentligt
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Spørgsmål 

Ministeren bedes oplyse, hvad status er på ministerens henvendelse til Kommissionen 

omkring den danske teafgift? 

 

Svar 

Af mit svar på alm.del-spm. 140 den 8. december 2014 fremgår det, at en officiel udtalelse 

fra Kommissionen om eventuelle statsstøttemæssige implikationer af en afskaffelse af 

teafgiften, vil kræve en formel statsstøttenotifikation af et sådant tiltag, men også at dette 

skønnes at medføre et mindreprovenu på knap 10 mio. kr. årligt.  

 

Regeringen har ikke for nuværende planer om at afskaffe teafgiften, og en statsstøttenoti-

fikation vil først blive aktuel ved en beslutning om afskaffelse af afgiften. 
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